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Dansk	Surf	&	Rafting	Forbund	(DSRF)	
Generalforsamling	2016	

	
Lørdag	den	4/6-2016	kl.	20:00	–	21:30	

Brinch	Hjem,	Landevejen,	Fanø	
	

REFERAT	
 
Tilstede	fra	DSRF:	Jakob	Færch,	Michael	Lindberg,	Casper	Steinfath,	Maja	Bertelsen	
Medlemsorganisationer:	Bellevue	SUP	&	Surf,	Vedbæk	Surfklub,	Ålsgaarde	Surfklub,	SUP’R,	NASA,	Copenhagen	
Watersports,	SUPO,	Vil	Fremad,	Fanø	Sport	&	Event,	Krispe	Boards.	
	
Referent:	Maja	Bertelsen,	medlem	af	DSRF	Bestyrelse	
	
	

1. Valg	af	dirigent	
Maja	Bertelsen,	medlem	af	DSRF	Bestyrelse	samt	indehaver	af	VILFREMAD,	valgt	til	dirigent.	

	
2. Kontrol	af	stemmeberettigede	

Tilstedeværende	medlemsorganisationer	var	stemmeberettiget.	
		

3. Valg	af	3	stemmetællere	
Der	blev	besluttet	at	stemmetællere	ville	blive	valgt	såfremt	en	optælling	i	forbindelse	med	
generalforsamlingen	blev	nødvendig.	
	

4. Bestyrelsens	beretning	
Jakob	Færch	informerede	om	hvad	bestyrelsen	har	haft	på	dagsordenen	siden	sidste	års	
generalforsamling.	Denne	del	gik	bl.a.	på:	
	
- Optimering	af	bestyrelsesmøder,	dog	primært	kun	skype-møder	da	bestyrelsens	medlemmer	er	

placeret	geografisk	langt	fra	hinanden.	
- Stort	fokus	på	eventområdet,	herunder	bl.a.	en	succesfuld	surf	tour.	
- Generelt	større	interesse	fra	junior	og	senior	som	kommer	mere	og	mere	på	banen,	både	i	SUP,	

surfing	og	white	water.		
- Politisk	har	DSRF	arbejdet	hårdt	på	at	skabe	en	god	relation	til	DIF	for	et	potentielt	fremadrettet	

samarbejde.	
- Ansøgningen	til	projektet	STOKED	har	fyldt	meget	i	2015.	
- Der	er	blevet	arbejdet	en	del	på		at	få	ISA	VM	SUP	&	Paddleboarding	til	Danmark.	Der	sker	

formentlig	en	afgørelse	indenfor	ca.	2	måneder.	Ansøgningen	om	VM	sker	i	samarbejde	med	
Friends	of	Cold	Hawaii	og	Copenhagen	Watersports.		VM	forventes	afholdt	i	september	2017.	

	
5. Udvalgenes	beretninger	



 

 
 

2 

Aktiviteterne	i	de	formaliserede	udvalg	blev	delvist	indberettet	under	punktet	pkt.	7.	
	

6. Forelæggelse	af	regnskabet	for	det	forløbne	år	til	godkendelse	
Kasseren	Michael	Lindberg	forlagde	regnskabet	til	godkendelse.	Poster	blev	gennemgået	i	
hovedtræk	og	regnskabet	blev	enstemmigt	godkendt.	
	
Bemærkning:	Det	skal	nævnes	at	det	anviste	negative	resultat	(-26.444,-	kr.)		tilnærmelsesvis	
tilsvare	det	resultat	(26.201,-	kr.)	som	var	gældende	for	2014.	Det	negative	resultat	skyldes	at	
der	blev	henført	en	stor	del	af	overskuddet	fra	2014	til	betalinger	af	ISA	Certificeringer	i	2015.	
Derudover	var	der	skyldne	beløber	fra	atleter	fra	2015,	som	først	blev	betalt	i	2016	og	derfor	
ikke	fremgår	af	resultatopgørelsen	for	2015.	
	
Se	regnskabet	for	2015.	

	
7. Gennemgang	af	hovedlinjer	for	DSRF's	virke	i	fremtiden	

Jakob	Færch	lagde	ud	og	fortalte	at	DSRF	i	2016	vil	stå	stærkt	med	hensyn	til	at	kunne	ansøge	DIF	om	
en	formel	optagelse	af	DSRF.	I	juni	2016	mødes	Jakob	med	DIF	i	en	forhåbning	om	at	kunne	få	afklaring	
på	DSRFs	optagelse	i	DIF.	
	
Michael	Lindberg	orienterede	om	den	store	succes	med	projektet	STOKED.	Der	er	rigtig	meget	aktivitet	
rundt	omkring	i	hele	landet	og	der	er	de	sidste	4	måneder	blevet	indgået	ca.	30	nye	partnerskaber,	
heraf	21	foreninger.	DSRF	har	investeret	i	en	hel	del	udstyr	som	allerede	er	placeret	rundt	omkring	i	
landet	og	sikre	meget	aktivitet	på	vandet.	Michael	henviste	til	DSRFs	hjemmeside	for	mere	information	
om	STOKED	og	de	foreløbige	resultater.	
	
Maja	Bertelsen	orienterede	om	et	nyt	projekt,	Adaptive	Surfing,	som	DSRF	har	involveret	sig	i.	Tiltaget	
er	et	EU-projekt	hvori	7-8	andre	lande	indgår	i	projektet.	Målsætningen	er	at	få	EU	midler	i	løbet	af	
2016	for	dernæst	at	kunne	søsætte	et	projekt	med	fokus	på	SUP	og	surfing	for	handicappede.	
	
Deltagerne	på	generalforsamlingen	blev	spurgt	om	der	var	konkrete	områder	som	DSRF	skulle	
beskæftige	sig	med	i	fremtiden.	Hertil	blev	emnet,	sikkerhed,	nævnt	af	flere.	Konkret	var	det	de	
seneste	begivenheder,	hvor	udrykningskøretøjer,	helikoptere	mv.	har	foretaget	eftersøgninger	af	
SUP’ere,	som	dannede	grundlag	for	en	særlig	indsats.	Casper	Steinfath	foreslog	at	man	etablerede	en	
projektgruppe	som	skulle	arbejde	med	en	formalisering	af	sikkerhedskrav,	signaler	mv.	og	gå	i	dialog	
med	redningstjenester,	myndigheder	etc.	DSRF	skriver	i	den	forbindelse	ud	til	foreningerne	og	opfordre	
dem	til	at	indgå	i	projektgruppen.	
	
Der	blev	udtrykt	ønske	om	at	der	i	forbindelse	med	afvikling	af	events	er	styr	på	førstehjælps	udstyr.	
Michael	Lindberg	fortalte	at	der	i	STOKED	budgettet	lå	planer	om	at	investere	i	en	event	trailer	som	
også	skulle	indeholde	førstehjælps	udstyr,	hjertestarter	mv.	Det	forventes	at	denne	del	er	oppe	og	køre	
i	løbet	af	efteråret.	
	
Jens	Wohlert	forklarede	at	det	til	tider	var	svært	at	finde	rundt	i	eventudstyret	og	med	ovenstående	in	
mente	forventes	det	at	disse	udfordringer	bliver	løst	med	en	specifik	eventtrailer.	
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8. Gennemgang	af	budgettet	for	det	kommende	år:	
Der	forelå	ingen	forslag	om	ændringer	i	kontingentstruktur	og	således	fortsatte	det	eksisterende	
kontingentsatser	og	budgettet	blev	fremlagt.	Budgettet	beror	på	et	nogenlunde	præcis	estimat,	da	
størstedelen	af	indtægter	og	udgifter	de	kommende	3	år	vil	bero	på	midlerne	i	STOKED	projektet.	
	
Se	budgettet	for	2016.	

	
9. Behandling	af	indkomne	forslag	

Ingen	forslag	
	

10. Valg:		
a) Formand	hvert	2.	år	i	ulige	år		

i. Formand	Jakob	Færch	var	ikke	på	valg	
	

b) Næstformand	hvert	2.	år	i	lige	år	
i. Casper	Steinfath	var	på	valg	og	var	villig	til	genvalg	

Casper	Steinfath	blev	genvalgt	som	næstformand.	
	

c) Kasserer	hvert	2.	år	i	lige	år	
i. Michael	Lindberg	var	på	valg	og	trods	villighed	for	genvalg,	kunne	Michael	pga.	

sin	nuværende	stilling	som	projektchef	i	DSRF	og	de	gældende	regler	og	love	i	
DSRFs	vedægter,	ikke	genvælges	
Da	der	ikke	var	nogen	som	ønskede	at	stille	op	til	kasserer	posten	forbliver	
pladsen	ledig	og	arbejdet	overgår	til	bestyrelsen.	
	

d) 1	medlem	for	2	år	i	lige	år	og	2	medlemmer	for	2	år	i	ulige	år		
i. Simon	Brucz	var	på	var	og	ønskede	ikke	genvalg	

Rie	Rosenkrans	Gjeldsted	tiltræder	bestyrelsen	og	erstatter	herved	Simon	Brucz	
ii. Maja	Bertelsen	var	ikke	på	valg	
iii. Daniel	Bidstrup	var	ikke	på	valg	

	
e) Repræsentant	for	private	medlemmer	vælges	hvert	år		

i. Thomas	Bay	var	på	valg	og	var	villige	til	genvalg	
Thomas	Bay	blev	genvalgt.	

f) Repræsentant	for	skoler,	institutioner	og	eventorganisationer	vælges	hvert	år			
i. Positionen	er	ledig	og	forbliver	ledig	

	
g) Suppleant	til	bestyrelsen	for	2	år	i	ulige	år	

i. Kasper	Brix	var	ikke	på	valg	
	

h) Registreret	eller	statsautoriseret	revisor	i	lige	år	
Revisor	Jakob	Bang	var	ikke	på	valg	
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i) Valg	af	formænd	til	øvrige	udvalg	
i. Interesserede	kontakter	bestyrelsen	løbende.	

	
11. Fastsættelse	af	sted	for	næste	ordinære	repræsentantskabsmøde.		

Der	var	bred	enighed	om	at	DSRF	Årsmøde	bør	afvikles	i	forbindelse	med	et	større	DSRF	event.	
Der	blev	forslået	at	afholde	generalforsamlingen	i	forbindelse	med	første	stop	på	DSRF	DM	
Surf	Touren	2017.	
	

12. Eventuelt	
Der	var	ingen	punkter	til	eventuelt.	

	
	
	
Underskrifter	
	
	
	
	
_____________________________	
Maja	Bertelsen,	referent	
	


